
Loos groen? Nee hoor 

Vorige week dinsdag berichtte 
Het Parool over de bezwaren die 

bewoners van de Prinses Irenebuurt 
hebben tegen de komst van hoog
bouw die gepland is langs de Stra-
winskylaan. Mevrouw Shaya, voor
zitter van de bewonersvereniging 
Beethovenstraat/Parnassusweg, 
stelt daarin dat ik gezegd zou heb-
ben dat 'het met de toekomstige be-
bouwingsgraad van de Strawinsky-
laan wel meevalt' en dat ik het 
groen 'loze ruimte' zou noemen. 

Ik vind het erg jammer dat de 

schrijver mij niet de kans heeft ge
geven op deze uitspraken te reage
ren. Woorden als 'loos groen' en 
'het zal wel meevallen' zouden niet 
snel - zeker niet in de context van 
de Zuidas - uit mijn mond komen. 
We proberen juist mee te denken 
met de bewoners over de manier 
waarop aan de Strawinskylaan ont
wikkeld zou moeten worden. 

Blijkbaar is mijn boodschap niet 
goed overgekomen bij de bewoners, 
dus ik ga graag het gesprek nog een 
keer met ze aan. 
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